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Zápis ze zasedání 

Akademického senátu Fakulty vojenského leadershipu  

dne 25. dubna 2022 

 

 Místopředseda akademického senátu Fakulty vojenského leadershipu kpt. Ing. Jan IVAN, 

Ph.D. (MPř AS FVL) přivítal přítomné členy senátu. 

 Celkový počet členů AS FVL je 15. Ze zasedání se omluvili: mjr. Ing. Jaroslav ZÁLESKÝ, 

Ph.D., pplk. Ing. Petr HLAVIZNA, Ph.D., rtn. Monika ČAGANOVÁ, rtm. Čeněk BLEŠA. 

Z 15 členů senátu bylo přítomno 10 členů a nově zvolený senátor doc. Mgr. Aleš BINAR, 

Ph.D., který zatím nesložil slib. Zasedání bylo usnášeníschopné. 

 MPř AS FVL vyzval přítomné ke schválení navrženého programu jednání. Návrh 

na doplnění nebo změnu programu neměl nikdo. 

Schválení programu zasedání AS FVL: 

1. Vyhlášení výsledků doplňovacích voleb ve volebním obvodu K-105. 

2. Složení slibu nového člena akademického senátu FVL. 

3. Volba předsedy akademického senátu FVL. 

4. Různé. 

5. Přijetí usnesení. 

Výsledek hlasování: 

pro návrh: 10, proti návrhu: 0, zdržel se hlasování 0. 

 

1. Vyhlášení výsledků doplňovacích voleb ve volebním obvodu K-105 

Na základě Usnesení AS FVL dne 21. března 2022 a podle čl. 9 Volebního řádu AS FVL UO 

byly dne 19. dubna 2022 provedeny doplňovací volby do AS FVL ve volebním okrsku Katedry 

teorie vojenství Fakulty vojenského leadershipu UO.  

Doplňovací volby do AS FVL proběhly s tímto výsledkem: 

Ve stanovené době do 12. 4. 2022 byl řádným způsobem navržen kandidát z K-105 

doc. Mgr. Aleš BINAR, Ph.D. Volby v části akademické obce - akademičtí pracovníci K-105 

proběhly 19. 4. 2022 s výsledkem 11 platných hlasů (volební účast 91,7 %). 

Členem AS FVL byl zvolen: doc. Mgr. Aleš BINAR, Ph.D.  

 



2. Složení slibu nového člena akademického senátu FVL 

Na základě Volebního řádu Akademického senátu Fakulty vojenského leadershipu čl. 7 odst. 3, 

složil slib člena Akademického senátu Fakulty vojenského leadershipu doc. Mgr. Aleš BINAR, 

Ph.D. 

 

3. Volba předsedy akademického senátu FVL 

MPř AS FVL seznámil členy AS se způsobem volby předsedy AS a vyzval členy k podávání 

návrhů. Návrh podal doc. Aleš OLEJNÍČEK a navrhl na předsedu kpt. Ing. Jana IVANA, Ph.D. 

Tento návrh podpořil i doc. Mgr. Aleš BINAR, Ph.D. Další návrh již nepadl. kpt. IVAN s 

návrhen souhlasil a kandidaturu přijal. 

Před tajným hlasováním byli zvolení za skrutátory npor. Ing. Jana ŠVECOVÁ, Ph.D. 

a čet. Kristýna BIELENÁ s počtem hlasů 11. 

Proběhla tajná volba, skrutátoři sečetli hlasovací lístky a vyhlásili výsledek.  

kpt. IVAN získal celkem 11 hlasů a byl platně zvolen předsedou AS FVL.  

Nově zvolený předseda AS poděkoval všem senátorům za projevenou důvěru. 

Následně Př AS FVL vyhlásil doplňující bod programu, a to: 

 Návrh vyhlášení volby místopředsedy z obvodu akademických pracovníků 

Výsledek hlasování: 

pro návrh 11, proti návrhu: 0, zdržel se hlasování 0. 

Na post místopředsedy akademického senátu za akademické pracovníky navrhl 

npor. Ing. Tomáš HAVLÍK za kandidáta mjr. Ing. Luďka RAKA, Ph.D.. Navržený 

ze svou kandidaturou souhlasil. Volba proběhla veřejným hlasováním a navržený kandidát 

získal 10 hlasů, přičemž se sám zdržel hlasování.  

 

4. Různé 

V bodu různé seznámil předseda akademického senátu přítomné s dalším plánovaným 

termínem zasedání senátu (16. 5. 2022) a vyzval členy AS k vystoupení s příspěvky. 

Posilovna v kasárnách Jana Babáka 

rtn. Lucie SVOBODOVÁ – Přednesla za nrtm. Bc. Tomáše VYKYDALA ze stálého stavu 

školního pluku a studenty stížnost na kapacitu a bezpečnost posilovny v kasárnách Jana 

Babáka. Studenti, zahraniční studenti z Erasmu a část stálého stavu jsou nespokojeni, protože se 

posilovna nachází na malém prostoru a recepční nepustí dovnitř více než 20 lidí. Studentka 

uvedla další dílčí aspekty tohoto problému. 

Př AS FVL oznámil, že se se situací obeznámí, nicméně dal za úkol paní rotné, aby zjistila zda 

byl tento problém řešen služebním postupem na školním pluku a s jakým výsledkem. Upozornil 

na potřebu dodržet služební postup při podávání stížností a význam AS jako nevhodné 

platformy pro řešení tohoto druhu problémů, respektive nástroje uplatnitelného až při selhání 

služebního postupu. 

Posunutí termínu odezvdání diplomových prací 

rtm. Gabriela DUNAJSKÁ – Přednesla za studenty pátého ročníku FVL dotaz a možném 

posunutí termínu odevzdání diplomovových prací o jeden měsíc napříč celou fakultou. 

Argumentovala zkvalitněním prací, dlouhou dvouměsíční mezerou mezi odevzdáním 



a obhajobou a informací, že AS FVT schválil žádost jednoho z proděkanů o toto plošné 

posunutí termínu odevzdání o jeden měsíc. 

Členové AS FVL z řad AP vystvětlili důležitost dvouměsíční mezery pro provedení všech 

administrativních úkonů a vypracování posudků. Př AS FVL oznámil, že se bude touto žádostí 

okamžitě zabývat a zjistí pravomoci pro takové rozhodnutí, nicméně vyjádřil své obavy ohledně 

realizace a doporučil paní rotmistryni, aby si připravila silnější argumentaci. 

Navýšení požadavků na fyzickou zdatnost při přijímacím řízení 

mjr. Ing. Miroslav POLACH, Ph.D. – otevřel diskuzi na  téma zvýšení požadavků na fyzické 

dovednosti uchazečů při přijímacím řízení. Argumentoval faktem, že studenti prvního ročníku 

mají stále častěji problém splnit podmínky přezkoušení z tělesné přípravy. Byla zahájena 

plodná diskuze na toto téma. Senát se shodl, že tento bod je vhodné do budoucna řešit a zabývat 

se změnou podmínek při přijímacím řízením. Zároveň zazněla obava o naleznutí rovnováhy, 

aby byly maximálně naplněny požadavky rezortu na počet přijatých studentů. Byl navržen 

následující způsob jak dále postupovat:  

- Získat podklady od CTVS a nastavit minimální hranici fyzických požadavků tak, 

aby bylo reálně v silách studentů učinit v daném čase dostatečný progres a splnit 

podmínky přezkoušení. 

- Zaměřit se i na teoretické části přijímacího řízení, tak aby budoucí studenti neměli 

výrazné problémy s matematikou, ale především splněním požadavků na anglickou 

úroveň STANAG 2. 

- Pozvat na zasedání AS FVL proděkana pro studijní a pedagogickou činnost a diskutovat 

s ním již věcné návrhy a připomínky na úpravu podmínek přijímacího řízení. 

Na zasedání AS FVL již nikdo nevystoupil, nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky 

k jeho průběhu. Př AS FVL poděkoval za účast a popřál všem hodně zdaru v další práci senátu. 

 

5. Usnesení 

Výsledek hlasování: 

pro návrh usnesení 11, proti návrhu: 0, zdržel se hlasování 0. 

 

 

                      Zapsal: npor. Ing. Tomáš HAVLÍK 


